

Emne	Bestyrelsesmøde nr. 34
Mødedato	19.04.2023
Mødetid	19.00– 20.30

Lærke Rau	Formand	LR
Ole Bille	Bestyrelsesmedlem	OB
Jan Pedersen	Bestyrelsesmedlem	JP
Kim Jørgensen FRAVÆRENDE	Bestyrelsesmedlem	KJ

PKT	EMNE
1	Valg af referent og godkendelse af dagsorden Godkendt Lærke tager referat
2	Igangværende projekter Status på de steder hvor andre bruger vores jord <ul style="list-style-type: none"> - Vi har modtaget skriv fra Jesper (advokaten) angående Tingvej 31 - Vi godkender det - Den nye bestyrelse går til naboen med det og får det underskrevet - Vi tilpasser skrevet så det passer til andre steder i foreningen hvor beboer har taget brug af fællesområder, og får det også underskrevet af dem. Skilte – Ole <ul style="list-style-type: none"> - Vi har fået tilbud fra L&R og har godkendt at de sætter skiltene op - Ole og Jan sikre at de sættes op Fjernelse af overskydende granitskærver – Jan <ul style="list-style-type: none"> - Vi har fået tilbud fra L&R - Udfordring med den forventede store mængde skærver, hvad der skal gøres ved dem <ul style="list-style-type: none"> o Vi laver 2-3 depoter hvor folk efterfølgende kan få lov til at komme og hente hvis de ønsker nogle af dem o Vi undersøger om noget af det kan bruges til trampestien ved de røde rækkehuse – Jan tager fat i L&R Grøn dag? <ul style="list-style-type: none"> - Der findes en dato der meldes ud til GF - Jan og Ole finder en dato Status på påkøbt vejlampe <ul style="list-style-type: none"> - Der har været fin dialog med forsikringen og Roskilde ejendomsservice der kørte den ned - Vi spørger Roskilde ejendomsservice om sagen er afsluttet - Ole
3	Henvendelser fra beboer <ul style="list-style-type: none"> - Ingen henvendelser til behandling - Resten er håndteret pr mail
4	Bolig salg -
5	Generalforsamling d. 24. april 2023 <ul style="list-style-type: none"> - Indkaldelse og forslag er lagt på hjemmesiden. - Mail er sendt ud - Seddel lagt i postkassen hos de der ikke er skrevet på nyhedsbrevet - Forplejning <ul style="list-style-type: none"> o Jan arrangerer sodavand, øl og vand - Registrering af fremmødte <ul style="list-style-type: none"> o Liste over beboer – Lærke har lavet en liste - Beretning – Lærke har lavet et bud der sendes til godkendelse i weekenden

	<ul style="list-style-type: none">- Hvem fremlægger budget og regnskab?<ul style="list-style-type: none">o Jan fremlægger <p>John har sagt ja til at være dirigent</p>
6	Skelsagen Skelforretning - nabo Tingvej 29 – Lærke <ul style="list-style-type: none">- Vi har fået tilbud på hæk fra L&R- Vi afventer beslutningen fra Generalforsamlingen i forhold til hvordan vi går videre i sagen.
7	Udlejning af hus til FORS til fjernvarme <ul style="list-style-type: none">• Vi har modtaget forskellige forslag fra FORS i forhold til hvordan en kontrakt kan skrues sammen. Ingen af forslagene synes vi passer til os. Vi har derfor lavet et forslag retur.• Lærke laver et svar på deres seneste henvendelse hvor vi foreslår at vi laver en aftale som vi har pt, blot at de også står for den udvendige vedligehold. <p>Lærke laver opslag til hjemmesiden der forklarer projektet</p>
8	Eventuelt
	Næste møde Datoer for kommende møder kl. 19-20.30 <ul style="list-style-type: none">- Tirsdag d 9. Maj - Generalforsamling mandag d. 24. april